
ZASADNUTIE VÝKONNÉHO VÝBORU SLOVENSKÉHO FUTSALU 22.júla 2024: 

Prítomní: Takáč Tomáš, Čuhár Ivan, Kamenský Milan, Sedlárik Roman, Branislav Targoš, 

Badura Vladimír, Kunsch Miroslav, Andor Martin, Lukáš Harsa 

Ospravedlnení:,  

 Prizvaní: Jozef Kunštár 

 

Program Zasadnutia:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Zvolenia zapisovateľa a overovateľa  

3. Nike Futsal liga  

4. Exekutíva a jej zloženie 

5. Odmeňovanie 

6. Diskusia + Ukončenie 

 

1) Otvorenie zasadnutia  

Mimoriadne zasadnutie VV SF prebehlo dňa 22.07.2024 o 19.00h formou online cez 

aplikáciu MS Teams a predseda SF privítal všetkých prítomných členov, ako aj 

prizvaných hostí 

 

2)  Otvorenie zasadnutia  

     Za zapisovateľa zápisnice bol zvolený Miroslav Kunsch a overovateľa Roman 

Sedlárik 

 

3) Nike Futsal liga 

Do Nike futsal ligy sa prihlásilo 7 mužstiev . Bol predložený návrh na pripojenie 

mužstva mládeže v kategórii U19, ktoré by odohralo  v rámci naplánovanej prípravy 

zápasy s extraligovými mužstvami.  Hlasovalo sa o troch návrhoch  

 

a) Schvaľujeme,  že v rozpise súťaže sa klubom prihláseným do NFE nariaďuje 

v priebehu sezóny odohrať zápas s reprezentáciou U19 na základe dohody, ktorá 

je v súlade s klubovými plánmi a planom reprezentačných zrazov tejto kategórie. 

Zápasy by neboli vedené ako formálny zápas najvyššej súťaže s príslušnými 

atribútmi.  

 

Hlasovanie : Prítomní všetci členovia VV 

ZA : 3 

PROTI : 1 

ZDRŽAL SA : 5 

 

Návrh nebol schválený 

 

b) Schvaľujeme,  že v rozpise súťaže sa klubom prihláseným do NFE nariaďuje 

v priebehu sezóny odohrať zápas s reprezentáciou U19 na základe dohody, ktorá 



je v súlade s klubovými plánmi a planom reprezentačných zrazov tejto kategórie. 

Zápasy by boli vedené ako formálny zápas najvyššej súťaže s príslušnými 

atribútmi.  

 

Hlasovanie : Prítomní všetci členovia VV 

ZA : 2 

PROTI : 3 

ZDRŽAL SA : 4 

 

Návrh nebol schválený 

 

 

c) Schvaľujeme,  že mužstvá prihlásené do NFE nebude mať za povinnosť  

odohrať zápas s reprezentáciou U19.  Odohratie bude založené na dobrovoľnej 

báze. Za odohratie prípravného zápasu s reprezentáciou U19 v termíne zrazu 

bude extraligové mužstvo  odmenené sumou 1000 EUR. 

 

Hlasovanie : Prítomní všetci členovia VV 

ZA : 9 

PROTI : 0 

ZDRŽAL SA : 0 

 

Návrh bol schválený 

 

Predseda informatívne uviedol, že prebehli rokovania s TV JOJ a RTVS o možnosti 

vysielania zápasov NFE.  TV Joj je aktuálne programovo obsadená. V úvahu 

pripadá RTVS s možnosťou vysielania reprezentačných zápasov A mužstva. 

V prípade NFE bolo uvedené, že bude odvysielaných cca 10zapasov NFE. 

Rokovanie o produkcii a licencii prebehne po oznámení klubom. Bude vytvorený 

YouTube kanál, kde budú môcť mužstvá nahrávať svoje zápasy.  

 

Pred hlasovaním o exekutíve sa odhlásil Branislav Targoš. Počet členov VV sa 

znížil z počtu 9 členov na počet 8.  

4) Exekutíva personálne zloženie  

 

Komisia rozhodcov a delegátov –  Vladimír Badura 

Matrika- Ivan Čuhár 

Komisia mládeže  - Miroslav Kunsch 

Komisia ženy  - Roman Sedlárik 

Koordinácia ISSF systém -  Ladislav Angyal 

Legislatíva  - Ivan Čuhár 

Traja zástupcovia klubov budú doplnení nakoľko člen mužstva , ktorý bol zvolený  

sa neprihlásil do NFE. 

 

Kto hlasuje za zloženie exekutívy s personálnym obsadením podľa návrhu ? 

 

Hlasovanie : Prítomní ôsmi členovia VV 



ZA : 7 

PROTI : 0 

ZDRŽAL SA : 1 

 

Návrh bol schválený 

 

Pred hlasovaním o odmene pre členov exekutívy sa odhlásil Ivan Čuhár. Počet 

členov VV sa znížil z počtu 8 členov na počet 7.  

 

5) Odmeňovanie 
Šéf exekutívy + ŠTK+ISSF+Mládež+Ženy 1000/ 10 mesiacov 

Komisia R a D                                            150/ 10 mesiacov 

Koordinátor mládeže    200/ 10 mesiacov 

Koordinátor ženy    150/ 10 mesiacov 

Matrika SF a Legislatíva   100/ 10 mesiacov 

ISSF Koordinátor    100/ 10 mesiacov 

 

Kto je za spôsob nastavenia odmeňovania podľa návrhu? 

 

Hlasovanie : Prítomní siedmi členovia VV 

ZA : 7 

PROTI : 0 

ZDRŽAL SA : 0 

 

Návrh bol schválený 

 

6) Diskusia 

Po krátkej diskusií a zosumarizovania myšlienok a uvedených bodov predseda 

Tomáš Takáč krátko po 22h poďakoval všetkým účastníkom Zasadnutia za účasť 

a pozornosť a Zasadnutie ukončil. 

 

 

22.07.2024 

Zapísal: Miroslav Kunsch 

Overil: Roman Sedlárik 


